

2013-05-06 Hovedstyret1314-sitt-første-møte

Møtetidspunkt: 06.05.13 kl. 12-15

Servering: Sverre

Referering: Linn

Vinstraff: Marius, Sverre, Vilde, Hanne(Sa ifra litt sent), triKom:P

Tilstede: Henning, Juni, Sverre, Christian, Tor Håkon, Marius, Nils, Tri, Magnus, David, Martin, Jim

0 Godkjenning av innkalling, servering og referent.

- Godkjent, its cake =)

1 Status for komiteene.

arrKom, med velKom

- Har ikke så mye å drive med fortiden.
- Planlegger 17.mai-middag
 - Må bleste mer
- Ser om de får planlagt eksamensfest

- velKom
 - Det blir fadderuker

bankKom

- Marius hadde siste arbeidskveld igår
- Jobbet med å blir ferdig med det som måtte gjøres ferdig

bedKom

- Ferdig med booking av bedrifter, skal sende ut kontrakter
- Teambuilding i forrige uke; Mye morro

dotKom

- Fernet tas ned, og XO er oppe og kjører
- Prosjektleder er tilbake, og håper på at det blir ferdig til de nye studentene begynner

fagKom, med eksKom

- Fått på plass alle datoer ang kurs til høsten, og sendt ut kontrakter
- EksKom
 - Kommet langt i planleggingen, ser på hvordan man kan få inntekter

proKom, med redaksjonen

- Skuffa over at Sverre hoppet over proKom i rekkefølgen
- Offline og Årboken blir ferdig, håper på at det kommer i løpet av uken

triKom

- Fått mail fra adgangskontrollen; må søke ukentlig for å få lov til å drikke på kontoret.
- Får Computerworld på kontoret; våre studenter som registrerer seg på siden vil få gratis abonnement

IDI ved ITR

- Spm; På semestermøtet med IDI ble det snakket om hvordan IDI kunne bli mer synlig i fadderukene.
- velKom vil se på det

3 Interkom

4 Informasjon

- Informasjon om forventningsavklaringer
- Informasjon om åpne referater, sensitiv informasjon
- Informasjon om nye retningslinjer
- Informasjon om representasjon (immball/jubileum etikette og undertøy)

5 Erfaringer fra genfors

- Vi må få oss et elektronisk stemmesystem til neste genfors. Dette vil gjøre det mye enklere.
- Budsjett, regnskap og stemming er det som tar tid.
 - Det blir diskutert mulige løsninger på å kunne gjøre genfors mer effektivt på disse punktene
- Spandere pizza på genfors, det diskuteres
 - Er vanskelig å vite hvor mange som kommer på genfors

6 Inn/utdrikking

=>

7 Alkohol på kontoret

- Må søke på ukentligbasis for å kunne drikke på kontoret.
 - Vi må forsikre oss om å søke ukentlig, slik at vi kan oppbevare øl og konsumere på kontoret.
 - triKom følger opp

8 Søknader til stillingen som bankomleder

- Søkerne innkalles til intervju

9 Tilbud og forespørsler som har kommet på epost.

- Hybrida Games; Sverre, Henning og Jim, sender mail og sier at de kommer innom
- Ny i Trondheim; HS i samarbeid med velKom om å oppdatere informasjon. Nils tar ansvaret.
- Klovneløpstafetten; Linn lager en nyhet på det.
- Dialogmøte med linjeforeninger; HS tar dette på neste møte

10 Ukens infomail

- arrKom
- triKom

11 Eventuelt.

- Sverre, Hanne og Linn var på møte med IDI.
- Nestlederstillinger i tidsrommet genfors-høst (i komiteene)
 - Vente med å velge nestleder i komiteene til høsten? Hver komité må finne ut hva som passer best for dem.
- Komiteene må si ifra til triKom hvis man ikke skal ha møter, slik at det fjernes i kalenderen.
- Arvid Holme ble observert haltende med Kosshøretelefoner.

12 Møtekritikk.

- Gikk litt treigt
- Gamle HS tok over møtet